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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Filip Bergqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Lite stressad med plugg, varit på stormöte och kollat igenom saker inför
sektoinsmötet. Kärnstyret har diskuterat finansiering av alkohol på arr, mer
om det senare.
Filip: Jag har varit på möten, mailat och byggt bur. Satt upp buntband på
skåp och infolappar om låsklippning.
Felix: Bra, stressigt med plugg. Trodde jag var klar med Q1 igår men inte
riktigt, kollat budget.
Harald: Har byggt lite bur och pluggat.
Hedda: Det är bra med mig. Mailat och varit på möten.
Andreas: Var med på skåpen. Kollade på PR i kårappen. Har skickat invite
till F6, DP och FARM så de kan göra PR där. Ska skicka till SNF också för
cocktailpartyt.

§4.2 DP Det går bra. Utvilad till idag, har preppat mat till sektionsmötet. Dup på
fredag.

§4.3 F6 Bra med oss, skissat lite på rummen och utvärderat.

§4.4 FnollK Mår bra, igår hade vi långt möte om aspning, det gick bra. Vi har även tömt
röda, så det är ledigt igen.

§4.5 SNF Har det bra, mailat lite, det var möte för kursutvärderare i programmeringen.

§4.6 Foc Allt är bra här med, fockör va kul.

§4.7 FARM
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§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att ge en kommitte en varning.
Beslut: Att ge en annan kommitte en varning.

§6 Renovering av
kommittérummen

Det går rätt långsamt. De jobbar med golv och ljus just nu, ser ut att ta ett tag.
Har fått ett mail om att fas 1 är klart, men inte så tydligt vad detta innebär.
Dörrar och matta i korridoren är kvar. Skickar ett till mail till Tord och ber
om mer info. Skickar ut så fort vi fått svar.

§7 Skyddsrummet Har fixat nya hyllor. Alla utom kommitteerna ska vara där. På fredag tänkte
vi rensa och flytta in i nya buren. Om man känner att man behöver mer plats
så får man hojta till. Till en början så vill vi få tillbaka rummen innan vi kan
börja fixa i skyddsrummet.

§8 Pricksystem för
kommittérummen

Alva och Filip diskuterade pricksystemet med ordföranden i korridoren. Kom
fram till att det kändes rimligt med 15 prickar och sen är det stängt i 7 dagar.
Lite olika saker kommer att ge olika mängd prickar. Ska utvärdera systemet då
det har varit igång ett tag. Korridoren kommer att ses som gemensam, om alla
varit igång och korridoren är smutsig så får alla prick för det. Har man frågor
eller idéer kan man skicka till Filip.

§9 Motionssvar Sektionsmöte ikväll. Vi glömde svara på Axels motion om läsdagar. Vi i kärn-
styret har diskuterat att bordlägga frågan. Kommer inte att bli ett motionssvar
men vi kan framföra att styret yrkar på att bordlägga på sektionsmötet.
Beslut: Att som sektionsstyrelse yrka på att bordlägga motionen om läsdagar
på sektionsmötet.

§10 Tillsvidarebeslut
angående innehavande av
post

Två personer studerar inte längre på F men har poster på sektionen. Det är
Rebecka Baker och Nico i Foc. Man måste egentligen vara medlem för att ha
poster på sektionen. De skulle då behöva vara särskilld medlem, medlem på
chalmers men inte på F. Detta måste komma in skriftligt 6 läsdagar innan ett
sektionsmöte. Det kan inte röstas in på detta mötet.
Beslut: Att Rebecka Baker får sitta kvar på sina poster i ValB och Finform
fram till nästa sektionsmöte.
Beslut: Att Nicolas Renaudo får sitta kvar på sin post i Foc fram till nästa
sektionsmöte.

§11 Verksamhetsplaner Behöver fatta beslut om DP, F6 och Focs verksamhetsplaner.
F6: Snarlik från förra året förutom punkten om miljö, kände att det var re-
dundant att ha med animaliska produkter i verksamhetsplanen då det står i
sektionens policy. Porslinet lånas ut till sektionsmedlemmar och står därför in-
te med på punkten om att hyra ut ljud, ljus och värmeskåp. Det är fine med
F6 att vara ansvariga för porslinet förutsatt att det blir ett bättre system för
utlåningen av detta. Kommer troligen bli bättre med nya buren. Behöver i så
fall lägga till det i åligganden. Kan ta det på nästa möte.
Beslut: Att godkänna F6 verksamhetsplan för 23/24.
Foc: Lik förra året, med skillnaden att utvärdera möjligheten att göra om Focu-
mama då glasflaskor inte används så mycket längre.
Beslut: Att godkänna Focumateriets verksamhetsplan för 23/24.
DP: Ser också lik ut men har lagt till en del om Hilbert som blir relevant då vi
får det. Det är blad kvar att måla på Dragosbilden på Focus. I Hilbert får de
liknande ansvar som Rustmästeri som de har på Focus nu.
Beslut: Att godkänna Djungelpatrullens verksamhetsplan för 23/24.
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§12 Äskningar Har godkänt en från Bakis som vill baka till kanelbullensdag och sektionsmötet.
Har godkännt en från Spidera som ville ha arbetsmat.
Har godkännt en från Balngt som ville ha pufftack.

§13 Övriga frågor

§13.1 Lobtejp Tror bara att vi har 7 rullar kvar. Detta ska räcka hela året. Påminner om att
det kommer börja skickas fakturor för lobtejp. Kommer dock att köpa in mer
innan årskiftet om vi inte hittar mer någonstans. Man får gärna skicka till Felix
hur mycket man tror man kommer behöva.

§13.2 Klippa skåp Kommer att klippa skåp i LP2, kolla över era skåp.

§13.3 Standardbeslut vid
policybrott

Kan kolla över vad som gäller för vanliga brott. Kan kolla på detta och åter-
komma på nästa möte.

§13.4 Rummen efter
renoveringen

Så fort alla ritningar över rummen är inne så kommer vi att ta ett möte med
Tord där vi kan diskutera dessa planer.

§13.5 Alkohol Kärnstyret har diskuterat alkohol som är köpt för sektionens pengar som bjuds
på till studenter. Vi har kommit fram till att vi kommer behöva lägga upp
riktlinjer för när det är okej att bjuda på alkohol och när det inte är det. Dels
ska pengarna användas för alla studenter och då känns det som att man behöver
se över hur man bjuder på alkohol. Det är också lätt att det blir lagbrott om
man inte är försiktig med personer som är under 20 och liknande. Får se om
det blir en policy eller om det blir något som gäller i år då det är nu Alva och
Felix är ansvariga.

§13.6 Rån på chalmers Har kommit upp på canvas att det har varit två rån i närheten av campus.
FnollK har också sett folk i skolans lokaler som de inte känner igen.
Framförallt kvällstid, se till att man inte släpper in folk i skolans lokaler då
man exempelvis går in och ut eller liknande.

§14 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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